
               Zápis ze schůze ŠS a Ekotýmu dne 6. 12. 2017 

 

- Vyhodnocení prezentace o třídění odpadů ze dne 16. 11. 2017, 

hodnocení přípravy jednotlivých tříd, hodnocení chování u prezentace, 

účast zástupkyně radnice ing. Brzákové, článek na webu a v Jirkovských 

novinách (zodpovídá senát a ekotým + p. uč. Kužminská) 

 

- Monitorování plánu činností – oblasti Prostředí, Energie (zodpovídá senát 

a  ekotým), monitorování úklidu kolem školy – některé třídy nezapisují 

plnění na nástěnku ekotýmu! (zodpovídají zástupci příslušné třídy) 

 

- Návrh na vyhodnocení sběru víček a papíru v pololetí (mají na starost 

Barbora Bartošová a Klára Lászlová ve spolupráci s paní Ševčíkovou a p. 

uč. Zajíčkovou) 

 

- Zvážit ve třídách návrh další ankety na školní web (návrhy hlásit p. uč. 

Kužminské a Zajíčkové) 

 

Zapisovatelka ekotýmu Markéta Tonková 6.B  

 


